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Referat: Styringsdialog med Glostrup Andelsboligforening – Regnskab 2018 

 

Mødested:  Glostrup Rådhus 

 

Deltagere:   

For GAB:  Sven Steenddahl, formand  

  Tina Tonning, Direktør 

 

For GK:  Ole Rønsholdt, chefkonsulent 

   

 

Dagsorden:  

 
 

1. Gennemgang af dokumentationspakken 
2. Gennemgang af årsregnskabet for 2018 
3. Udleje af P-areal 
4. Fokuspunkter for 2019-20 
5. Næste styringsdialogmøde 
6. Eventuelt 

 
 
 
Ad. Pkt. 1: Gennemgang af dokumentationspakken 
 
Dokumentationspakken blev gennemgået.  
 
Nøgletallene ser generelt fine ud, dog er der flere nøgletal i afdelingerne, der kan 
forbedres. Der følges op på kommende styringsdialogmøder.  
 
Ad: Pkt. 2: Gennemgang af årsregnskabet 2019-20 
 
Årsregnskabet 2018 gav ikke anledning til væsentlige bemærkninger og blev 
godkendt.  
 
Ad. Pkt. 3: Udleje af P-areal  
 
GK er blevet kontaktet af virksomheden Cph Steel på Hvissingevej. Virksomheden 
har akut behov for p-muligheder i dagtimerne, og de har bedt GK om at 
videreformidle til GAB, at de er interesseret i at leje p-pladser i boligselskabet, hvis 
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det er muligt. Kontaktoplysninger blev videregivet, og GAB vil selv kontakte 
virksomheden, såfremt der er en mulighed.  
Ad. Pkt. 5: Trafikregulering af Sofienlundsvej 
 
Der er tilbagevendende problemer med især hastigheden på Sofielundsvej, hvor det 
opleves, at der bliver kørt for stærkt. Trafiktællinger viser ikke helt problemet. Hele 
Nordvangskvarteret står indenfor et par år formentlig overfor en gennemgribende 
trafiksanering, og her er Sofielundsvej som gennemfartsvej i spil. Indtil da vil 
vejmyndigheden se på, hvad der kan afhjælpe problemet.  
 
Ad. Pkt. 6: Fokuspunkter for 2019-20 
 
Ingen særlige fokuspunkter.  
 
Ad. Pkt. 7: Næste styringsdialogmøde 
 
Der indkaldes til styringsdialog samme tid næste år.  
 
Ad. Pkt. 8: Eventuelt  
 
Intet Under eventuelt.  
  

   


